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Powstaje projekt posadzenia drzew na Rynku w Skierniewicach, i to nie w doniczkach, jak
obecnie.

O tym, że przebudowany piętnaście lat temu skierniewicki Rynek im. Jana Odrowąża ze Sprowy jest
bublem, pisaliśmy już wielokrotnie. Znacznej części mieszkańców miasta nie podoba się, że główny
plac w mieście pozbawiono zieleni, wykładając go granitem.

W połowie pierwszej kadencji prezydenta Krzysztofa Jażdżyka padały propozycje, aby część
granitowej kostki zdemontować i urządzić stały zieleniec z drzewami. Obecnie prezydent dojrzał do
takich zmian.

– Chcę chociaż częściowo zazielenić Rynek, niekoniecznie zielenią w donicach – mówi Krzysztof
Jażdżyk. – Mamy na to zgodę konserwatora zabytków – zaznacza.



Opracowanie koncepcji zlecono Zakładowi Utrzymania Miasta.

Więcej na ten temat czytaj w najnowszym (28.01) papierowym wydaniu GŁOSU. Wydanie
elektroniczne kupisz TUTAJ.
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